

FORUM 1A

Besluitenlijst forum 1A van 16 april 2019

Aanwezig:

Voorzitter: Mw. E. Nieuwland-Rijs
 College: Mw Kompier, dhr Langedijk
 Ambtenaren: Dhr De Bruin (Adviseur Sociaal Domein)
 Griffier: Dhr. G.J. de Graaf
 Insprekers: -

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bodegraven, E.	X	Hoogeboom, J.G.		Ruiten, G.F.	
Boer, B. de		Hoorn, C.G.M. van	X	Schoutsen, M.G.C.	
Boer, F.H.A. de		Iwema, E.		Splinter, M.A.	
Boudewijn, M.S.	X	Jong, E. de	X	Starre, A. van der	X
Bovenkerk- v.Oosterom, M.C.		Kamper, G.J.F		Veldboer, J.C.M.	
Broersen, C.	X	Kleef, P.J.M. van	X	Verseveld, I. van	
Buis, A.J.L.		Kloosterboer, A.E.		Visser, J.D.	
Bus, B.		Koolaard, J.C.		Vliet, K. van der	X
Eijk, S. van		Korver, T.M.		Waal, H.J.	
Feenstra, P.M.W.D.	X	Molenaar, C.T.M.		Wagenaar, R.J.	X
Glas, A.E.	X	Nieuwland-Rijs, E.		Zee, L.C. van der	X
Graaf, H. de		Nijman, G.J.E.		Zutt, F.J.A	X

Hartog, G.N.		Nugteren, W.		Zuurbier, N.J.	
Hoejenbos, B.		Rep, G.J.		Zwart, N.	X
Hofman, J.A.	X	Ringers, P			

FORUM 1A			Komt op Actielijst
	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.	
2.	Besluitenlijst forumvergadering 12 maart 2019	De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. DL had een technische vraag gesteld over het projectplan Eenzaamheid. DL wil weten wanneer dit plan gereed is. De voorzitter geeft aan dat het college gevraagd wordt deze vraag nog te beantwoorden.	
3.	Actie- en toezeggingenlijst	GL verzoekt het college om een concretere invulling van de punten op de actielijst. De voorzitter geeft aan dat dit aan het college doorgegeven wordt. Het forum kan instemmen met het van de lijst afhaken van de afgehandelde onderwerpen.	
4.	Afdoening ingekomen stukken aan de raad	GL is van mening dat als het college een vraag niet begrijpt, er opheldering bij de betreffende fractie gevraagd moet worden, in plaats van dat er gegist wordt naar de bedoeling van een vraag. De voorzitter geeft aan dat dit aan het college doorgegeven wordt. Het forum stemt in met de voorgestelde wijze van afdoening t.b.v. de raad op 7 mei 2019.	
5.	Mondelinge	De voorzitter van de commissie Sociaal Domein,	

	mededelingen vanuit de commissie sociaal domein	de heer Zutt, geeft aan dat er in de vergadering gesproken is over o.a.: Veilig Thuis, project om bewindvoering omlaag te krijgen, GR Halte Werk, cliëntenparticipatie en week van respect. De volgende keer zal de commissie vergaderen bij Netwerk Dementie Noord-Holland.	
6.	Rekenkameronderzoek Grip op grote projecten	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 7 mei 2019 kan. HvL/D66 zal met behulp van de andere fracties een amendement opstellen om de te nemen besluiten actiever te maken.	
7.	2 ^e wijziging GR Halte Werk	Dit onderwerp wordt doorgeschoven naar de forumvergadering in mei omdat de vakwethouder niet aanwezig is om de vragen van de forumleden te kunnen beantwoorden.	
8.	Verordening Cliëntenparticipatie	Dit onderwerp wordt doorgeschoven naar de forumvergadering in mei omdat de vakwethouder niet aanwezig is om de vragen van de forumleden te kunnen beantwoorden.	
9.	Beleidskader Schuldhulpverlening 2019-2022	Dit onderwerp wordt doorgeschoven naar de forumvergadering in mei omdat de vakwethouder niet aanwezig is om de vragen van de forumleden te kunnen beantwoorden.	
1 0.	Focusagenda Regio Alkmaar 2019-2022	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 7 mei kan. Het CDA zal de governance structuur nog ter sprake brengen. GL zal mogelijk een amendement indienen om een vierde focuspunt toe te voegen, namelijk werkgelegenheid.	
1 1	Oplegnotitie Senioren Langedijk, Buurtbus	SL zal mogelijk in de raad van 7 mei met een nieuwe motie komen, omdat hij van mening is dat het college de aangenomen motie niet juist uitgevoerd heeft.	
		De voorzitter sluit de vergadering om 21.32 uur.	

FORUM 2A

Besluitenlijst forum 2A van 16 april 2019

Aanwezig:

Voorzitter: H. de Graaf
 College: Wethouders Jongenelen, Langedijk en Nieuwenhuizen
 Ambtenaren: Dhr. Ebels
 Griffier: Mw. N.A.J. Rutgers - Segers
 Insprekers: -

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bodegraven, E.		Hoogeboom, J.G.	X	Ruiten, G.F.	
Boer, B. de		Hoorn, C.G.M. van		Schoutsen, M.G.C.	X
Boer, F.H.A. de	X	Iwema, E.	X	Splinter, M.A.	
Boudewijn, M.S.		Jong, E. de		Starre, A. van der	
Bovenkerk- v.Oosterom, M.C.		Kamper, G.J.F		Veldboer, J.C.M.	
Broersen, C.		Kleef, P.J.M. van		Verseveld, I. van	X
Buis, A.J.L.		Kloosterboer, A.E.	X	Visser, J.D.	X
Bus, B.	X	Koolaard, J.C.		Vliet, K. van der	
Eijk, S. van		Korver, T.M.	X	Waal, H.J.	X
Feenstra, P.M.W.D		Molenaar, C.T.M.	X	Wagenaar, R.J.	X (vanaf agendapunt 7)

Glas, A.E.		Nieuwland-Rijs, E.	X (vanaf agendapunt 9)	Zutt, F.J.A	
Graaf, H. de		Nijman, G.J.E.		Zuurbier, N.J.	X
Hartog, G.N.	X	Nugteren, W.	X	Zwart, N.	
Hoejenbos, B	X (tot agendapunt 7)	Rep, G.J.			
Hofman, J.A.		Ringers, P			

FORUM 2A			Komt op Actielijst
	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Het forum besluit om de agendapunten in aangepaste volgorde te behandelen om vervanging van wethouder Reijven door wethouder Nieuwenhuizen in forum 1 mogelijk te maken. De agendapunten worden in de volgende volgorde behandeld: 2, 5 t/m 8, 3, 4, 9.	
2.	BP. Wilminkhof te Zuid-Scharwoude	Wethouder Jongenelen geeft aan dat de muur bij de handbalvelden van groen wordt voorzien. Wethouder Jongenelen zegt toe bij de uitvoering van het bestemmingsplan Wilminkhof te kijken naar alternatieve materialen met dezelfde levensduur en kwaliteit als zink. De voorzitter concludeert dat het onderwerp, op verzoek van GroenLinks, als bespreekstuk naar de raad van 7 mei kan.	X
3.	Nieuwe huisvestingsverordening	Wethouder Jongenelen zegt toe een mondelinge technische vraag over het exacte tijdstip van de tijdelijke online publicatie van aangeboden 'lootwoningen' schriftelijk te beantwoorden voorafgaand aan de	X

		<p>raadsvergadering van 7 mei.</p> <p>GroenLinks overweegt een amendement in te dienen over de loting.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp, op verzoek van GroenLinks, als bespreekstuk naar de raad van 7 mei kan.</p>	
4.	Naamswijziging RUD NHN	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 7 mei kan.	
5.	Duurzaamheidspakket bedrijfsloods Berrie 8	<p>Wethouder Nieuwenhuizen zegt toe de volgende aanvullende technische vraag van de VVD-fractie voorafgaand aan de raadsvergadering van 7 mei schriftelijk te beantwoorden: "Klopt het dat het aandeel hernieuwbare energie van deze bedrijfsloods 74% bedraagt terwijl de norm 50% is om aan de BENG-norm te voldoen?".</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp, op verzoek van de fracties van het CDA, Kleurrijk Langedijk en de VVD, als bespreekstuk naar de raad van 7 mei kan.</p>	X
6.	Archiefverordening	<p>Wethouder Nieuwenhuizen zegt toe dat het raadsvoorstel wordt aangepast zodat het raadsvoorstel (als bijlage) geen onderdeel meer uitmaakt van het besluit.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 7 mei kan.</p>	X
7.	Bedrijfsplan ambtelijke fusie	<p>Op voorstel van de VVD-fractie besluit het forum eerst agendapunt 8 te behandelen.</p> <p>De PvdA verzoekt de Commissie Sociaal Domein om het onderwerp HALteWerk in relatie tot schuldhulpverlening en minimabeleid te agenderen.</p> <p>Het voorstel van Kleurrijk Langedijk om pas op de plaats te maken i.v.m. de inwonersbijeenkomsten wordt verworpen.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp, op verzoek van de fracties van Dorpsbelang Langedijk, Kleurrijk Langedijk, GroenLinks en het CDA, als bespreekstuk naar de raad van 7 mei kan.</p>	
8.	Ontwerpbegroting 2020 en jaarstukken 2018 GR Cocensus	Wethouder Nieuwenhuizen zegt toe dat de mondelinge technische vraag van Senioren Langedijk voor de raadsvergadering schriftelijk wordt beantwoord: Hoe kan het verschil tussen het bedrag voor energie en water in de jaarrekening 2018 en de begroting 2019 worden verklaard?	X

		De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 7 mei kan.	
9.	Vaststellen uitgangspunten strategische raadsthema's	<p>Het forum is het erover eens dat bij beslispunt 2.d. het woord 'gemiddeld' verwijderd moet worden. Daarnaast is de wens uitgesproken een definitie van het Lint toe te voegen. De werkgroep wordt verzocht de uitgangspunten hierop aan te passen.</p> <p>Wethouder Langedijk zegt toe na te gaan wat er na 2015 is gebeurd met de uitvoering van de doelstelling Langedijk CO2-neutraal in 2035.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp opnieuw wordt geagendeerd voor het forum op 28 mei 2019.</p>	X
		De voorzitter sluit de vergadering om 21:57 uur.	